
SPRAWOZDANIE  

STAROSTY RAWSKIEGO  

z dnia 12 stycznia 2010 r.  

 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2009 rok 

 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku ma umocowanie prawne w art. 38a ustawy o samorządzie powiatowym 

jednolity tekst z dnia 27.10.2001 r. Dz. U Nr 142, poz. 1592 z poź. zm.).  

W 2009 roku komisja działała na podstawie opracowanego planu pracy. W analizowanym okresie odbyło się 

5 posiedzeń komisji.  

Na posiedzeniu odbytym w dniu 30 marca 2009 roku rozpatrzono: 

Analizie poddano informację o bezpieczeństwie przeciwpowodziowym w powiecie. Oceniając bezpieczeństwo 

i porządek publiczny komisja zwróciła uwagę na takie zagadnienia jak: poprawa bezpieczeństwa na drogach powiatu 

poprzez zwiększenie kontroli pojazdów. Szczególną uwagę policja winna zwracać na kierowców nie przestrzegających 

przepisów ruchu drogowego, eliminując z ruchu kierowców prowadzących pojazdy pod wpływem alkoholu. Zwrócono

uwagę na przewoźników przewożących kruszywo z lokalnych żwirowni, którzy rozjeżdżają drogi powiatowe.  

Członkowie komisji wnioskowali o poprawę współpracy policji z mieszkańcami powiatu i administracją 

samorządową. Pozytywnie odniesiono się do działań podejmowanych przez straż pożarną w zakresie zapewnienia 

bezpieczeństwa pożarowego mieszkańcom powiatu.  

Omówiono też stan sanitarny powiatu oceniając go jako dobry. Stwierdzono, że działające podmioty 

przestrzegają przepisów sanitarnych.Dobrze oceniono stan bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie. Podobną 

ocenę uzyskał stan bezpieczeństwa budowlanego w powiecie. Oceniając sytuację przeciwpowodziową w powiecie, 

członkowie stwierdzili, że sytuacja na tym odcinku jest dobra. Burmistrz Miasta Rawy Mazowieckiej poinformował 

o stanie prac w zakresie przejęcia zbiornika „ Tatar ” od gminy Rawa Mazowiecka oraz o zamierzonych inwestycjach, 

które będą wykonywane na tym akwenie wodnym.  

Wójt gminy Cielądz poinformował o nadmiernej populacji bobrów, które budując żerenie doprowadzają do 

lokalnych pod topień na gruntach rolnych. Przedstawione informacje zostały przez członków komisji przyjęte.  

W miesiącu czerwcu 2009 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku rozpatrzyła pięć informacji.  

Informację o stanie bezpieczeństwa na drogach powiatu rawskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Ruchu 

Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Rawie Mazowieckiej. Poinformował o zaistniałych zdarzeniach 

i podejmowanych działaniach przez policję w zakresie poprawy sytuacji na drogach powiatu. Informację przyjęto do 

wiadomości zwracając uwagę na nasilenie działań w zakresie eliminowania nietrzeźwych użytkowników dróg oraz na 

bardziej rygorystyczne postępowanie z kierowcami nie przestrzegającymi przepisów ruchu drogowego. Omówiona 

została informacja o przygotowaniu służb policji, straży pożarnej, inspekcji sanitarnej i pogotowia ratunkowego do akcji

„ bezpieczne wakacje”. Przedstawili ją kierownicy służb. Została ona przyjęta do wiadomości.  

W dyskusji jaka się wywiązała członek komisji - Burmistrz Rawy Mazowieckiej poinformował o zdarzeniu jakie 

miało miejsce w dniu 16 czerwca 2009r. , w którym to dniu w zalewie rawskim utopiło się dwóch młodych mężczyzn 

oraz o podejmowanych działaniach zapobiegających w przyszłości takim zdarzeniom.  

Komisja wysłuchała informacji na temat dodatkowych łóżek szpitalnych na potrzeby Sił Zbrojnych. Informację 

przyjęto do wiadomości. Informację o przygotowaniu służby zdrowia na wypadek sytuacji kryzysowych w powiecie 

przedstawiła Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa SP ZOZ w Rawie Mazowieckiej. Poinformowała o podejmowanych 

przedsięwzięciach na wypadek wystąpienia nadzwyczajnych zdarzeń. Informację przyjęto do wiadomości.  

W dyskusji w tym punkcie obrad Dyrektor PSSE w Rawie Mazowieckiej poinformował o możliwości 

wystąpienia grypy AH1N1 w okresie jesiennym i podejmowanych działaniach przez inspekcję sanitarną.  

W punkcie piątym informację o zabezpieczeniu przeciwpożarowym budynków mieszkalnych wielorodzinnych 

omówił przedstawiciel Komendy Powiatowej PSP - brygadier Janusz Bartosiewicz. Członkowie komisji wnioskowali 

aby przeprowadzić kontrole w obiektach zamieszkania zbiorowego w Cielądzu, Babsku, Rososze i Galinkach. 

Informacja została przyjęta przez członków komisji.  

Po omówieniu przedstawionych spraw członkowie komisji wzięli udział w ćwiczeniach zgrywających służb PSP, 

Pogotowia Ratunkowego i Policji przeprowadzonych na budynku wielorodzinnym na Osiedlu Solidarności w Rawie 

Mazowieckiej. Podsumowania ćwiczeń dokonał Zastępca Komendanta PSP w Rawie Mazowieckiej.  

W sprawach różnych Wicestarosta Rawski omówił sprawę nielegalnie działającego schroniska dla zwierząt 

w Boguszycach. Członkowie postanowili zająć się tą sprawą na odrębnym posiedzeniu.  

Na posiedzeniu w dniu 14 września 2009 r. członkowie komisji wysłuchali trzech informacji a mianowicie: 

o realizacji zadań wykonywanych na rzecz poprawy bezpieczeństwa mieszkańców przez rawskie pogotowie 

ratunkowe.  

Dyrektor SP ZOZ w Rawie Mazowieckiej poinformowała członków o podejmowanych działaniach. Informacja 

została przyjęta do wiadomości. Informację z realizacji Powiatowego programu Zapobiegania Przestępczości, Ochrony

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego za 8 miesięcy br. przedstawił Dyrektor WSO i ZK Starostwa 

Powiatowego w Rawie Mazowieckiej. Omówił on realizację zadań wykonywanych przez poszczególnych realizatorów 

programu. Stwierdził, że program będzie realizowany jeszcze w 2010 r. Informację przyjęto do wiadomości.  

Informację o sposobach rozwiązywania problemów narkomanii w szkołach powiatu rawskiego przedstawiła 

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Starostwa Powiatowego. Członkowie komisji wysłuchali informacji 

czyniąc ją odpowiedzialną za realizację wniosków, które zostały komisji przedstawione.  

W sprawach różnych Starosta Rawski podniósł sprawę schroniska dla zwierząt w Boguszycach. Członkowie 

postanowili poświęcić specjalnie zwołane posiedzenie na dzień 25 września 2009 roku.  

Na posiedzeniu odbytym w dniu 25 września 2009 r. wspólnie z Powiatowym Zespołem Zarządzania 

Kryzysowego zajmowano się sprawą schroniska dla zwierząt w Boguszycach.  

Starosta Rawski omówił szczegółowo sytuację w schronisku . Nadmienił, że schronisko od Pani Wahl przejęła 

fundacja „ Ostatnia Szansa” z siedzibą w Warszawie. W dyskusji zabrali głos: Powiatowy Lekarz Weterynarii, który 

omówił wyniki kontroli przeprowadzonej przez służby weterynaryjne w schronisku. Wskazał, że schronisko nie spełnia 

wymogów określonych w rozporządzeniu Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 23 czerwca 2004 r. w sprawie 

szczególnych wymagań weterynaryjnych dla prowadzenia schroniska dla zwierząt.  

Zabierając głos w dyskusji burmistrzowie i wójtowie powiatu widzieli potrzebę przeniesienia schroniska, ale nikt 

nie wskazał miejsca na terenie gmin którymi administrują. Nowe schronisko winno odpowiadać wymogom cytowanego

wyżej rozporządzenia. Starosta Rawski postanowił zwrócić się na piśmie do burmistrzów i wójtów o wypowiedzenie 

się na temat rozwiązania przedłożonej sprawy określając w piśmie termin na merytoryczną odpowiedź do dnia 

15.10.2009 r.  

Na piątym posiedzeniu odbytym w dniu 14 grudnia 2009 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku rozpatrzyła trzy 

informacje: 

Informację o współdziałaniu służb, inspekcji i straży w powiecie za 11 miesięcy br. przedstawił Komendant 

Powiatowy Policji w Rawie Mazowieckiej. Stwierdził, że bardzo dobrze układa się współpraca z Powiatową 

Komendą Straży Pożarnych, Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego, Inspekcją Sanitarną i Pogotowiem 

Ratunkowym. Gorzej przebiega współpraca z Powiatowym Inspektoratem Weterynaryjnym. Dotyczy to problemu 

usuwania z dróg potrąconych przez pojazdy zwierząt. Do zdarzeń tych niechętnie włączają się służby weterynaryjne.  

Komendant Powiatowy zasygnalizował problem usuwania z dróg zabitych zwierząt przez rakarza. Uwagi w tym 

zakresie odniósł do samorządu Miasta Biała Rawska. Burmistrz Miasta Biała Rawska zawarł umowę z firmą 

odbierającą padłe zwierzęta dopiero po 24 godzinach od zgłoszenia.  

Członek komisji Jarosław Kobierski zasygnalizował problem niszczenia zasiewów przez dzikie zwierzęta, których 

populacja ostatnio wzrosła. Informację przyjęto do wiadomości.  

Członkowie przyjęli plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 2010 rok przedłożony przez Dyrektora 

Wydz. SOiZK Starostwa Powiatowego w Rawie Mazowieckiej.  

Członkowie wysłuchali informacji przedstawionej przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego o sytuacji 

epidemiologicznej w powiecie związanej z grypą AH1N1. Scharakteryzował on aktualną sytuację w powiecie rawskim.

- ocenę bezpieczeństwa i porządku w powiecie za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa pożarowego w powiecie za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa sanitarnego za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa weterynaryjnego za 2008r.;

- ocenę bezpieczeństwa budowlanego za 2008r.

- o realizacji rządowego programu „ Razem bezpieczniej ”. Informację przedstawił Dyrektor Wydz. SOiZK 

Starostwa Powiatowego. Została ona przyjęta do wiadomości przez członków komisji, 

- ocenę bezpieczeństwa weterynaryjnego żywności w powiecie rawskim przedstawił p.o Powiatowego Lekarza 

Weterynarii. Poinformował o podejmowanych działaniach przez inspekcję weterynaryjną. 

- Powiatowy Inspektor Sanitarny w Rawie Mazowieckiej omówił ocenę bezpieczeństwa sanitarnego żywności 

dostarczanej mieszkańcom powiatu przez podmioty zajmujące się dystrybucją żywności. Stwierdzono, że 

oferowana żywność mieszkańcom powiatu jest w miarę bezpieczna dla konsumentów. Przedstawione oceny 

członkowie komisji przyjęli do wiadomości. 

wz. Wicestarosta  

Marian Krzyczkowski 
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czyniąc ją odpowiedzialną za realizację wniosków, które zostały komisji przedstawione.  

W sprawach różnych Starosta Rawski podniósł sprawę schroniska dla zwierząt w Boguszycach. Członkowie 

postanowili poświęcić specjalnie zwołane posiedzenie na dzień 25 września 2009 roku.  

Na posiedzeniu odbytym w dniu 25 września 2009 r. wspólnie z Powiatowym Zespołem Zarządzania 

Kryzysowego zajmowano się sprawą schroniska dla zwierząt w Boguszycach.  

Starosta Rawski omówił szczegółowo sytuację w schronisku . Nadmienił, że schronisko od Pani Wahl przejęła 

fundacja „ Ostatnia Szansa” z siedzibą w Warszawie. W dyskusji zabrali głos: Powiatowy Lekarz Weterynarii, który 

omówił wyniki kontroli przeprowadzonej przez służby weterynaryjne w schronisku. Wskazał, że schronisko nie spełnia 

wymogów określonych w rozporządzeniu Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 23 czerwca 2004 r. w sprawie 

szczególnych wymagań weterynaryjnych dla prowadzenia schroniska dla zwierząt.  

Zabierając głos w dyskusji burmistrzowie i wójtowie powiatu widzieli potrzebę przeniesienia schroniska, ale nikt 

nie wskazał miejsca na terenie gmin którymi administrują. Nowe schronisko winno odpowiadać wymogom cytowanego

wyżej rozporządzenia. Starosta Rawski postanowił zwrócić się na piśmie do burmistrzów i wójtów o wypowiedzenie 

się na temat rozwiązania przedłożonej sprawy określając w piśmie termin na merytoryczną odpowiedź do dnia 

15.10.2009 r.  

Na piątym posiedzeniu odbytym w dniu 14 grudnia 2009 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku rozpatrzyła trzy 

informacje: 

Informację o współdziałaniu służb, inspekcji i straży w powiecie za 11 miesięcy br. przedstawił Komendant 

Powiatowy Policji w Rawie Mazowieckiej. Stwierdził, że bardzo dobrze układa się współpraca z Powiatową 

Komendą Straży Pożarnych, Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego, Inspekcją Sanitarną i Pogotowiem 

Ratunkowym. Gorzej przebiega współpraca z Powiatowym Inspektoratem Weterynaryjnym. Dotyczy to problemu 

usuwania z dróg potrąconych przez pojazdy zwierząt. Do zdarzeń tych niechętnie włączają się służby weterynaryjne.  

Komendant Powiatowy zasygnalizował problem usuwania z dróg zabitych zwierząt przez rakarza. Uwagi w tym 

zakresie odniósł do samorządu Miasta Biała Rawska. Burmistrz Miasta Biała Rawska zawarł umowę z firmą 

odbierającą padłe zwierzęta dopiero po 24 godzinach od zgłoszenia.  

Członek komisji Jarosław Kobierski zasygnalizował problem niszczenia zasiewów przez dzikie zwierzęta, których 

populacja ostatnio wzrosła. Informację przyjęto do wiadomości.  

Członkowie przyjęli plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 2010 rok przedłożony przez Dyrektora 

Wydz. SOiZK Starostwa Powiatowego w Rawie Mazowieckiej.  

Członkowie wysłuchali informacji przedstawionej przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego o sytuacji 

epidemiologicznej w powiecie związanej z grypą AH1N1. Scharakteryzował on aktualną sytuację w powiecie rawskim.

- ocenę bezpieczeństwa i porządku w powiecie za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa pożarowego w powiecie za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa sanitarnego za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa weterynaryjnego za 2008r.;

- ocenę bezpieczeństwa budowlanego za 2008r.

- o realizacji rządowego programu „ Razem bezpieczniej ”. Informację przedstawił Dyrektor Wydz. SOiZK 

Starostwa Powiatowego. Została ona przyjęta do wiadomości przez członków komisji, 

- ocenę bezpieczeństwa weterynaryjnego żywności w powiecie rawskim przedstawił p.o Powiatowego Lekarza 

Weterynarii. Poinformował o podejmowanych działaniach przez inspekcję weterynaryjną. 

- Powiatowy Inspektor Sanitarny w Rawie Mazowieckiej omówił ocenę bezpieczeństwa sanitarnego żywności 

dostarczanej mieszkańcom powiatu przez podmioty zajmujące się dystrybucją żywności. Stwierdzono, że 

oferowana żywność mieszkańcom powiatu jest w miarę bezpieczna dla konsumentów. Przedstawione oceny 

członkowie komisji przyjęli do wiadomości. 

wz. Wicestarosta  

Marian Krzyczkowski 
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SPRAWOZDANIE  

STAROSTY RAWSKIEGO  

z dnia 12 stycznia 2010 r.  

 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2009 rok 

 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku ma umocowanie prawne w art. 38a ustawy o samorządzie powiatowym 

jednolity tekst z dnia 27.10.2001 r. Dz. U Nr 142, poz. 1592 z poź. zm.).  

W 2009 roku komisja działała na podstawie opracowanego planu pracy. W analizowanym okresie odbyło się 

5 posiedzeń komisji.  

Na posiedzeniu odbytym w dniu 30 marca 2009 roku rozpatrzono: 

Analizie poddano informację o bezpieczeństwie przeciwpowodziowym w powiecie. Oceniając bezpieczeństwo 

i porządek publiczny komisja zwróciła uwagę na takie zagadnienia jak: poprawa bezpieczeństwa na drogach powiatu 

poprzez zwiększenie kontroli pojazdów. Szczególną uwagę policja winna zwracać na kierowców nie przestrzegających 

przepisów ruchu drogowego, eliminując z ruchu kierowców prowadzących pojazdy pod wpływem alkoholu. Zwrócono

uwagę na przewoźników przewożących kruszywo z lokalnych żwirowni, którzy rozjeżdżają drogi powiatowe.  

Członkowie komisji wnioskowali o poprawę współpracy policji z mieszkańcami powiatu i administracją 

samorządową. Pozytywnie odniesiono się do działań podejmowanych przez straż pożarną w zakresie zapewnienia 

bezpieczeństwa pożarowego mieszkańcom powiatu.  

Omówiono też stan sanitarny powiatu oceniając go jako dobry. Stwierdzono, że działające podmioty 

przestrzegają przepisów sanitarnych.Dobrze oceniono stan bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie. Podobną 

ocenę uzyskał stan bezpieczeństwa budowlanego w powiecie. Oceniając sytuację przeciwpowodziową w powiecie, 

członkowie stwierdzili, że sytuacja na tym odcinku jest dobra. Burmistrz Miasta Rawy Mazowieckiej poinformował 

o stanie prac w zakresie przejęcia zbiornika „ Tatar ” od gminy Rawa Mazowiecka oraz o zamierzonych inwestycjach, 

które będą wykonywane na tym akwenie wodnym.  

Wójt gminy Cielądz poinformował o nadmiernej populacji bobrów, które budując żerenie doprowadzają do 

lokalnych pod topień na gruntach rolnych. Przedstawione informacje zostały przez członków komisji przyjęte.  

W miesiącu czerwcu 2009 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku rozpatrzyła pięć informacji.  

Informację o stanie bezpieczeństwa na drogach powiatu rawskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Ruchu 

Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Rawie Mazowieckiej. Poinformował o zaistniałych zdarzeniach 

i podejmowanych działaniach przez policję w zakresie poprawy sytuacji na drogach powiatu. Informację przyjęto do 

wiadomości zwracając uwagę na nasilenie działań w zakresie eliminowania nietrzeźwych użytkowników dróg oraz na 

bardziej rygorystyczne postępowanie z kierowcami nie przestrzegającymi przepisów ruchu drogowego. Omówiona 

została informacja o przygotowaniu służb policji, straży pożarnej, inspekcji sanitarnej i pogotowia ratunkowego do akcji

„ bezpieczne wakacje”. Przedstawili ją kierownicy służb. Została ona przyjęta do wiadomości.  

W dyskusji jaka się wywiązała członek komisji - Burmistrz Rawy Mazowieckiej poinformował o zdarzeniu jakie 

miało miejsce w dniu 16 czerwca 2009r. , w którym to dniu w zalewie rawskim utopiło się dwóch młodych mężczyzn 

oraz o podejmowanych działaniach zapobiegających w przyszłości takim zdarzeniom.  

Komisja wysłuchała informacji na temat dodatkowych łóżek szpitalnych na potrzeby Sił Zbrojnych. Informację 

przyjęto do wiadomości. Informację o przygotowaniu służby zdrowia na wypadek sytuacji kryzysowych w powiecie 

przedstawiła Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa SP ZOZ w Rawie Mazowieckiej. Poinformowała o podejmowanych 

przedsięwzięciach na wypadek wystąpienia nadzwyczajnych zdarzeń. Informację przyjęto do wiadomości.  

W dyskusji w tym punkcie obrad Dyrektor PSSE w Rawie Mazowieckiej poinformował o możliwości 

wystąpienia grypy AH1N1 w okresie jesiennym i podejmowanych działaniach przez inspekcję sanitarną.  

W punkcie piątym informację o zabezpieczeniu przeciwpożarowym budynków mieszkalnych wielorodzinnych 

omówił przedstawiciel Komendy Powiatowej PSP - brygadier Janusz Bartosiewicz. Członkowie komisji wnioskowali 

aby przeprowadzić kontrole w obiektach zamieszkania zbiorowego w Cielądzu, Babsku, Rososze i Galinkach. 

Informacja została przyjęta przez członków komisji.  

Po omówieniu przedstawionych spraw członkowie komisji wzięli udział w ćwiczeniach zgrywających służb PSP, 

Pogotowia Ratunkowego i Policji przeprowadzonych na budynku wielorodzinnym na Osiedlu Solidarności w Rawie 

Mazowieckiej. Podsumowania ćwiczeń dokonał Zastępca Komendanta PSP w Rawie Mazowieckiej.  

W sprawach różnych Wicestarosta Rawski omówił sprawę nielegalnie działającego schroniska dla zwierząt 

w Boguszycach. Członkowie postanowili zająć się tą sprawą na odrębnym posiedzeniu.  

Na posiedzeniu w dniu 14 września 2009 r. członkowie komisji wysłuchali trzech informacji a mianowicie: 

o realizacji zadań wykonywanych na rzecz poprawy bezpieczeństwa mieszkańców przez rawskie pogotowie 

ratunkowe.  

Dyrektor SP ZOZ w Rawie Mazowieckiej poinformowała członków o podejmowanych działaniach. Informacja 

została przyjęta do wiadomości. Informację z realizacji Powiatowego programu Zapobiegania Przestępczości, Ochrony

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego za 8 miesięcy br. przedstawił Dyrektor WSO i ZK Starostwa 

Powiatowego w Rawie Mazowieckiej. Omówił on realizację zadań wykonywanych przez poszczególnych realizatorów 

programu. Stwierdził, że program będzie realizowany jeszcze w 2010 r. Informację przyjęto do wiadomości.  

Informację o sposobach rozwiązywania problemów narkomanii w szkołach powiatu rawskiego przedstawiła 

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Starostwa Powiatowego. Członkowie komisji wysłuchali informacji 

czyniąc ją odpowiedzialną za realizację wniosków, które zostały komisji przedstawione.  

W sprawach różnych Starosta Rawski podniósł sprawę schroniska dla zwierząt w Boguszycach. Członkowie 

postanowili poświęcić specjalnie zwołane posiedzenie na dzień 25 września 2009 roku.  

Na posiedzeniu odbytym w dniu 25 września 2009 r. wspólnie z Powiatowym Zespołem Zarządzania 

Kryzysowego zajmowano się sprawą schroniska dla zwierząt w Boguszycach.  

Starosta Rawski omówił szczegółowo sytuację w schronisku . Nadmienił, że schronisko od Pani Wahl przejęła 

fundacja „ Ostatnia Szansa” z siedzibą w Warszawie. W dyskusji zabrali głos: Powiatowy Lekarz Weterynarii, który 

omówił wyniki kontroli przeprowadzonej przez służby weterynaryjne w schronisku. Wskazał, że schronisko nie spełnia 

wymogów określonych w rozporządzeniu Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 23 czerwca 2004 r. w sprawie 

szczególnych wymagań weterynaryjnych dla prowadzenia schroniska dla zwierząt.  

Zabierając głos w dyskusji burmistrzowie i wójtowie powiatu widzieli potrzebę przeniesienia schroniska, ale nikt 

nie wskazał miejsca na terenie gmin którymi administrują. Nowe schronisko winno odpowiadać wymogom cytowanego

wyżej rozporządzenia. Starosta Rawski postanowił zwrócić się na piśmie do burmistrzów i wójtów o wypowiedzenie 

się na temat rozwiązania przedłożonej sprawy określając w piśmie termin na merytoryczną odpowiedź do dnia 

15.10.2009 r.  

Na piątym posiedzeniu odbytym w dniu 14 grudnia 2009 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku rozpatrzyła trzy 

informacje: 

Informację o współdziałaniu służb, inspekcji i straży w powiecie za 11 miesięcy br. przedstawił Komendant 

Powiatowy Policji w Rawie Mazowieckiej. Stwierdził, że bardzo dobrze układa się współpraca z Powiatową 

Komendą Straży Pożarnych, Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego, Inspekcją Sanitarną i Pogotowiem 

Ratunkowym. Gorzej przebiega współpraca z Powiatowym Inspektoratem Weterynaryjnym. Dotyczy to problemu 

usuwania z dróg potrąconych przez pojazdy zwierząt. Do zdarzeń tych niechętnie włączają się służby weterynaryjne.  

Komendant Powiatowy zasygnalizował problem usuwania z dróg zabitych zwierząt przez rakarza. Uwagi w tym 

zakresie odniósł do samorządu Miasta Biała Rawska. Burmistrz Miasta Biała Rawska zawarł umowę z firmą 

odbierającą padłe zwierzęta dopiero po 24 godzinach od zgłoszenia.  

Członek komisji Jarosław Kobierski zasygnalizował problem niszczenia zasiewów przez dzikie zwierzęta, których 

populacja ostatnio wzrosła. Informację przyjęto do wiadomości.  

Członkowie przyjęli plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 2010 rok przedłożony przez Dyrektora 

Wydz. SOiZK Starostwa Powiatowego w Rawie Mazowieckiej.  

Członkowie wysłuchali informacji przedstawionej przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego o sytuacji 

epidemiologicznej w powiecie związanej z grypą AH1N1. Scharakteryzował on aktualną sytuację w powiecie rawskim.

- ocenę bezpieczeństwa i porządku w powiecie za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa pożarowego w powiecie za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa sanitarnego za 2008 r.;

- ocenę bezpieczeństwa weterynaryjnego za 2008r.;

- ocenę bezpieczeństwa budowlanego za 2008r.

- o realizacji rządowego programu „ Razem bezpieczniej ”. Informację przedstawił Dyrektor Wydz. SOiZK 

Starostwa Powiatowego. Została ona przyjęta do wiadomości przez członków komisji, 

- ocenę bezpieczeństwa weterynaryjnego żywności w powiecie rawskim przedstawił p.o Powiatowego Lekarza 

Weterynarii. Poinformował o podejmowanych działaniach przez inspekcję weterynaryjną. 

- Powiatowy Inspektor Sanitarny w Rawie Mazowieckiej omówił ocenę bezpieczeństwa sanitarnego żywności 

dostarczanej mieszkańcom powiatu przez podmioty zajmujące się dystrybucją żywności. Stwierdzono, że 

oferowana żywność mieszkańcom powiatu jest w miarę bezpieczna dla konsumentów. Przedstawione oceny 

członkowie komisji przyjęli do wiadomości. 

wz. Wicestarosta  

Marian Krzyczkowski 
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